

Principal's Notice-

December 1, 2016

Haines Family,

December is a very busy and hectic time, but I hope that you are able to find time to enjoy this special season of the year with your family and friends.

We have some great things happening at the beginning of the month,

December 6- Principal Scholar's Breakfast with the principals held at Haines School at 8:00AM

December 8- Middle School Science Fair at Haines School

December 9- PAC Meeting

Don't forget to donate 5-8 can goods to our can food drive so that we can receive the Bulls Pep Rally.

Please fill out the parent survey so that we can continue to provide resources to all of the students at Haines.

校長通告 -
2016年12月1日

興氏學校的家庭們：

十二月是一個非常繁忙和忙碌的時間，但我希望你能夠找到時間享受這一年的季節與你的家人和朋友一起。

這個月我們有些很好的節目：

12月6日 有校長榮譽成績的學生和校長吃早餐，上午8:00在興氏學校舉行

12月8日 興氏學校高年級科學比賽

12月9日 家長會

不要忘記捐贈5-8罐頭來支持我們的食品捐助運動，讓我們可以贏得公牛籃球隊員和啦啦隊的學校探訪。

請填寫家長問卷，然後交回學校，以便我們可以繼續向興氏學校的有學生提供資源。